
A polgármester tájékoztatója a két ülés közötti fontosabb eseményekről. 
 
Sallai Mihály polgármester: 
– május 31-én a képviselő-testület döntésének megfelelően összegyűjtésre és 

elszállításra került a Vasvári P. utca végén az elmúlt évtizedben 
felhalmozódott illegálisan lerakott hulladék. A bekerülési költség 300.000,- Ft 
volt. Az elszállítást követően a környezetvédelmi hatóság részére 
megküldésre kerültek a bizonyító erejű dokumentumok. 

– június 3-4-én eboltás volt, melyen egyre kevesebb kutyát oltatnak be.  
– június 5-én esküt tett a Zámolyi Katolikus Egyházközség világi képviselő-

testülete, mely az elkövetkezendő öt évben fogja koordinálni az 
egyházközség ügyeit. A kapcsolat jó, sok közös megoldandó ügyünk lesz. 

– újrazáradékolásra került a ravatalozó változási vázrajza, ügyvéd által 
ellenjegyzett szerződés fog készülni annak érdekében, hogy az 
önkormányzat tulajdonában álló ravatalozó épülete a térképre felkerüljön. 

– június 7-én falubejárást tartott a Településfejlesztési Bizottság, amely a 
Szebb Zámolyért díjak odaítéléséhez szükséges, de egyúttal összesítésre 
kerültek az elhanyagolt ingatlanok is. 

– június 9-én hiánypótlás érkezett az energetikai korszerűsítési pályázathoz, a 
hiánypótlás teljesítésre került. 

– ugyanezen a napon kerekasztal beszélgetésen vett részt Szalay-Bobrovnicky 
Vince helyettes államtitkárral, ahol elhangzott a Székesfehérvár-Zámoly 
kerékpárút lehetséges megvalósulása, a Csoóri-szülőház esetleges 
megvásárlása és a Csoóri Sándor Művelődési Ház kiszolgáló helyiségeinek 
felújítási lehetősége is. 

– ugyanezen a napon a Zámolyi Napokkal kapcsolatos megbeszélés volt a 
faluházban, melyen kis létszámban képviseltették magukat az érintettek. 

– június 10-én ülésezett az Iszkaszentgyörgyi Szociális Intézményi Társulás, 
melyen megválasztásra került Seresné Zsidai Borbála, az intézményvezetői 
feladatok ellátására. Mivel az intézményvezető asszony ezidáig többek 
között településünkön is látott el családsegítő- és gyermekvédelmi 
feladatokat, így helyét ezentúl Szakács Gábor családsegítő vette át. 

– június 11-12-én a Zámolyi Rege Egyesület – kettő év COVID-szünet után – 
ismételten megszervezte a Csoóri Sándor Művelődési Házban a 
hagyományos Meseidő elnevezésű mesemaratonját. Önkormányzati 
támogatást a rendezvényhez nem kértek.  

– június 15-én megszűnt a nyílttéri égetés lehetősége.  
– ugyanezen a napon ismeretlen tettesek virágokat loptak a katolikus templom 

előtti virágtartókból. A virágok pótlásra kerültek. 
– június 17-én kormányablakbusz segítette a lakosság ügyintézését a 

településen. 



– ugyanezen a napon önkéntesek folytatták a Magtár melletti kocsiszín 
építését. 

– június 18-án ballagáson vett részt az általános iskolában. 
– június 20-án a Társadalmi és Esélyteremtési Főosztály munkára felkészítő 

képzésre toborzott volna embereket a Csoóri Sándor Művelődési Házban, de 
a toborzásra egyetlen ember sem ment el. 

– ugyanezen a napon lenyírásra került a teljes belmajori terület, amely 
visszakerült önkormányzatunk tulajdonába, így annak karbantartása is a mi 
feladatunk. Mivel kórós, bozótos, így az MFP pályázatból beszerzett 
rézsűmulcsozóval tudtuk elvégezni a munkát. Itt jegyzi meg, hogy az 
üzemanyagkorlát miatt egyre nagyobb nehézségekbe ütközik 
önkormányzatunk a közterület karbantartás területén.  

– a június 20-i héten a Vértesi Tömegsport Egyesület tábort tartott a 
sportpályán. A terület előzetes lenyírásával, és az öltöző biztosításával 
segítettük őket. 

– június 21-én a Velencei-tóval, illetve a pátkai tározóval kapcsolatos 
kerekasztal megbeszélés volt, melyen Jegyző Úr vett részt. 

– június 22-én egy helyi gazda segítségével lekaszálásra került a régi 
szeméttelep területe. A terület művelési ágának módosítása folyamatban 
van, mely szükséges ahhoz, hogy a Halottak Napjára ott parkoló 
készülhessen. 

– június 23-án az Országos Vérellátó Szolgálat véradást szervezett a Csoóri 
Sándor Művelődési Házban, melyen 30 fő vett részt, köszönik a véradók 
segítségét. 

– ugyanezen a napon közterületi karbantartói (fűkaszás) állás került 
meghirdetésre. 

– a Túráson lefestésre kerültek a focikapuk és hálót kaptak. 
– június 24-én Pénzügyi Keret Előkészítő Bizottság ülése volt. 
– június 27-én együttes rendkívüli bizottsági, illetve rendkívüli testületi ülés 

volt. Ezt követően falunapi megbeszélés került megtartásra. 
– június 27-től az önkormányzatnál közérdekű munka  elítélt büntetését töltők 

a Kása-hegy melletti árok kövezését végzik. Számos elítéltnek több száz óra 
közérdekű munkát kellene teljesítenie önkormányzatunknál, de a 
hajlandóságuk csekély. 

– június 28-án Macsek Lajos Úrral a Vérteserdő Zrt. vezérigazgatójával 
egyeztetett a kerekszenttamási templomromról. A téma az aktuális 
napirendi pontok között témaként szerepel. 

– június 29-én dolgozóink megkezdték a Magtár belső takarítását annak 
érdekében, hogy a Zámolyi Napok rendezvénysorozatnak aktív helyszíne 
lehessen az épület. 

– június 29-én megérkeztek a Művelődési Házba a megrendelt 
konferenciaszékek. 



– a Munkaügyi Központ által júliusban 3 fő, augusztusban 2 fő diákmunkást 
alkalmazunk. 

–  az óvodavezető tájékoztatása szerint csak az iskolások étkeztetése 
vonatkozásában mintegy 400.000,- Ft kintlévősége van az intézménynek. 

– Simon Zoltán tájékoztatta, hogy a bankokat érintő összevonások és 
megszorítások miatt veszélybe került a pékségben elhelyezett bankautomata 
üzemeltetése, melyhez önkormányzatunk együttműködési szerződés 
keretében, a kezdetek óta, havi 60.000,- Ft-ot biztosít. A vállalkozó keresi a 
megoldást annak érdekében, hogy megmaradhasson a bankautomata. 

– korábban kezdeményezte a Magyar Közút Nonprofit Zrt-nél, hogy a 8123-as 
országos közút 10 kilométerszelvényénél (Borbálai-bekötő) vizsgálják meg a 
forgalomlassítás lehetőségét, hiszen a Zámolyi Mezőgazdasági Zrt. teljes 
kiköltözése, valamint az ott épülő mezőgazdasági telep miatt 
megsokszorozódott a csomópont forgalma és számtalan esetben az ott 
található bukkanón átszáguldó autósok miatt balesetveszélyes szituációk 
adódtak. A közút pozitívan bírálta el a megkeresést és az adott csomóponthoz 
mindkét irányban június 30-án 70 km/h-ás sebességkorlátozó közlekedési 
táblát helyezett ki. A korábban eszközölt előzési tilalom bevezetésével 
biztonságosabbá vált a közlekedés ezen a szakaszon, persze csak azoknak, 
akik betartják a közlekedési szabályokat. 

– a Művelődési Ház asztalaihoz szükséges asztallapok elkészültek, a következő 
héten az önkormányzat dolgozói összeszerelik az asztalokat. 

– június hónapban 3 nap szabadságon volt, 
– a június hónapban megtartott testületi üléseken nem volt zárt ülés. 
 
Kéri a képviselő-testület szavazását a két ülés közötti végzett munkáról szóló 
tájékoztató elfogadásáról. 
 
 
Zámoly Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 6 (hat) „igen” szavazattal, 
„nem” szavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozza: 
 

Zámoly Község Önkormányzata Képviselő-testületének 
116/2022. (VII. 6.) határozata 

a polgármester két ülés között végzett munkájáról 
szóló tájékoztatójáról 

 
Zámoly Község Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy a polgármester két ülés között végzett munkájáról szóló tájékoztatóját 
elfogadja. 
 


